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Szanowny Panie Prezydencie 

 W związku z budową linii tramwajowej KST IV Meissnera – Mistrzejowice zostało 
usunięte ogrodzenie obiektów sportowych zarządzanych przez Klub Sportowy Wieczysta.        
W związku z koniecznością odtworzenia w/w ogrodzenia oraz racjonalnością wydatkowania 
środków publicznych zwracam się z prośbą o udzielenie informacji: 

1. Czy planowane ogrodzenie będzie spełniało wymogi licencyjne do rozgrywania 
meczów pierwszej ligi?  

2. Czy ogrodzenie będzie miało przęsła poprzeczne czy od góry do dołu?  
3. Jaką wysokość będzie miało odtworzone ogrodzenie?  
4. Czy istnieje możliwość takiego zaprojektowania ogrodzenia aby przy ewentualnej 

przebudowie obiektu sportowego przy ul. Chałupnika 16 nie było potrzeby jego kolejnej 
modernizacji? 

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
Radny Miasta Krakowa 


